
Styrelsemöte med Björkhagen/Skepparkrokens vägförening tisdag den 28/02 kl 
09.00-11.00 hos Fredrik Wennerlund Fåralyckevägen 15B. 
 
Fredrik Wennerlund  Anita Olsson 
John Horvat   Gunnar Edéus     
Arne Jönsson  Håkan Ericson 
Hans Olov Pettersson Ulf Malmberg        
 

1. Mötets öppnande: Fredrik förklarar mötet för öppnat.  
 

2. Godkännande av dagordning. Mötet godkänner dagordningen. 
 

Tillägg: Ekonomisk genomgång som punkt 5,  
                   Långrevsvägen under punkten övriga. 

 
3. Genomgång av föregående mötesprotokoll. Kommunen ställer sig 

positiv till att sätta rensbrunn/dagvattenbrunn på Långrevsvägen 8.       
Arne skriver en ansökan till kommunen.  

 
4. Vald till justerare: Gunnar Edéus. 

 
5. Ekonomisk genomgång: Saldot är 390 000 kr. Resultat för 2008 blir              

-38 000 kr. Budgetförslag för 2009 är upprättat. Genomgång av budget-
förslag sker vid nästa möte. Håkan gör ett särskilt utskick till styrelsen. 
Håkan vill att vi funderar på att tidigarelägga utbetalningen för 
styrelseuppdrag och att vi funderar på fördelningen av arvodena mellan 
deltagarna. Håkan gör upp ett förslag på nya rutiner för styrelsearvoden.  

 
Bidraget för stormen på 25246 kr är insatt på Vägföreningens konto. 

 
6. Årsmötesplanering: Årsmötet 6 juni el 30:e maj. 11:e eller 4 maj måste 

allt vara klart.  
Bokslutet har gått till revisorn, kallelse ska göras, valberedningen 

måste få fakta om nya resp gamla ledamöter, mötesordförande ska 
tillfrågas (fredrik kollar upp det), Adressetiketter och kallelse ska också 
levereras till Bureko vid samma tilfälle. Fastighetsrefistret kontaktas. 
(förslag på ändringar till förenkling av adm. kan vi göra stadgaändringar-
hemmasidor? Tar upp det i årsmöteskallelsen) 
 

7. Valberedningen:  Ulf och Anita inventerade behovet av nyval och 
fyllnadsval. 

 
8. Hemsidan: Styrelsen kommer att behöva en ny webbansvarig för 

hemsidan till nästa mandatperiod. John marknadsför behovet via 



diskussionsforum på hemsidan. Vi ser gärna att någon mellan 15-20 år tar 
uppdraget för att stärka länken till ungdomarna i Björkhagen och 
Skepparkroken 

 
9. Medlemssynpunkter: Brev från Mats Törnqvist: Önskemål om 

beskärning i ”Gökboet” och att Kummelvägen ska tillhöra 
Vägföreningens vägar: Våra förslag: (1) Den ska hålla 
vägföreningsstandard innan vi tar över den. (2) Vägen kan också 
omvandlas till enskild väg. 
Brev från Rolf Bengtsson: ”Träd i dungen som hotar trilla ner på hans 
tomt” Vi beslutar om att ta in en teknisk bedömning under våren. 

- Grönområden – Ny besiktning av grönområdena bör göras under våren 
för att underlätta överlämning av ansvarsområdet efter Hans Olov. HO tar 
kontakt med Jonny Viking, tekniska kontoret. På så vis får vi in 
beskärningen i årets budget.  

Vi följer under 2009 planen för undanröjning av sly och beskärning.  

1. Vi beslutar att rensa upp kring Gökboet vid övre dammarna enl Mats 
Törnqvist önskemål. 

2. Måsarännan:  Vi beslutar att rensa nedre delen.  

3. Vi ska beställa ny sandlåda till lekplatsen skjutbanan. 

Vi tar in en samlad offert för 1-3 från Nordbergs (Hans-Olov tar kontakt) 

- Asfaltsvägar:  PEAB gör en prioriteringsordning för underhåll av 
asfaltsvägarna. Detta sker under våren. Därefter gör vi en ansökan om 
bidrag till kommunen. 

Väghinder: Vi lägger ut det på entreprenad till Nordbergs. 

- Sikttrianglar / framkomlighet träd/ häckar : Arne och HO tittar på 
aktuella situationen. 

 
10. Övriga frågor:  
Påminnelse fr European Cityguide: Fredrik lämnar ärendet till jurist. 
Arvoden: Se punkt 5 
Avstyckning av tomt: 22:10 som ska styckas av till Bostadsfastighet. Fredrik 
ringer Malin Baggesson Lantmäteriet och kollar varför vi är kontaktade. 

            
 



11. Nästa styrelsemöten. 18:e april hos Gunnar kl 09.00-11.00   
 

12. Sammanträdet avslutas av Fredrik. 
 
 
 
 
____________________                     _____________________ 
Sekr John Horvat   Justerare: Gunnar Edéus 

 

 

 


